
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 02/11/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων
Τον κ. Υπουργό Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Εκτός ενίσχυσης της περιόδου του κορωνοϊού οι παραγωγοί πεπονιών;»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με δημοσίευμα ιστοσελίδας του Διαδικτύου, εκτός οικονομικής ενίσχυσης θα
βρεθούν οι καλλιέργειες πεπονιών και οι παραγωγοί αυτών, λόγω των επιπτώσεων που
προκάλεσε  η  «πανδημία».  Η  διαδικασία  αποζημίωσης  δρομολογείται  τις  επόμενες
ημέρες από το Υπουργείο Οικονομικών για πλήθος αγροτικών προϊόντων. Δεδομένου
ότι,  κατά τις  δηλώσεις  παραγωγών πεπονιών, οι  τιμές ξεκίνησαν από ικανοποιητικά
επίπεδα  (αρχές  θέρους  2020)  και  στην  συνέχεια  κατέρρευσαν,  με  αποτέλεσμα  να
πωλούνται  ακόμα  και  κάτω  του  κόστους,  κρίνεται  αναγκαίο  να  ενταχθούν  και  οι
παραγωγοί  πεπονιών  στις  επικείμενες  αγροτικές  αποζημιώσεις.  Το  αναφερόμενο
φαινόμενο  της  κατάρρευσης  των  τιμών,  το  περσινό  καλοκαίρι,  διαπιστώθηκε  σε
περιοχές,  όπως  η  Επανομή  Θεσσαλονίκης,  τα  Τρίκαλα,  η  Αιτωλοακαρνανία  και  ο
Έβρος.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε  να  εντάξετε  στην  επικείμενη  διαδικασία  απόδοσης  αγροτικών
αποζημιώσεων  σε  πλήθος  αγροτικών  προϊόντων,  λόγω  περιόδου  κορωνοϊού,  τις
καλλιέργειες των πεπονιών και τους παραγωγούς αυτών;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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